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A Peugeot és a Citroen sportosztályának egykori főmérnöke, Jean-Claude Vacard aggályát
fejezte ki az idei Pikes Peak viadal biztonságával kapcsoltban.
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  A Peugeot és a Citroen sportosztályának egykori főmérnöke, Jean-Claude Vacard aggályátfejezte ki az idei Pikes Peak viadal biztonságával kapcsoltban, melyen Sebastien Loeb aPeugeot 208 T16-tal megkísérli megdönteni az eddigi rekordot.  „Úgy gondolom, ez egy nagyon gyors verseny, most már azért is, mert teljesen egészébenaszfaltos. Kezd kicsit őrült dolog lenni, hogy annyira gyorsan kell menni. Nagyon veszélyes voltmurván is, de érzésem szerint most még inkább az lesz, mivel hihetetlen sebességgel fognakmenni az új autókkal. Úgy gondolom, ez már a biztonságosság határát súrolja.  Ha ledob azember egy követ az út széléről, az a nyolcszáz méterrel lejjebb található házak tetején áll meg.Amennyiben leesik valaki az útról, a házak tetején köt ki. Ez nagyon veszélyes!”    Andrew
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